
 

 Konsulentudvalget 
Inger-Marie Antonsen  
Tlf.: 2423 2544 • fbima@godmail.dk 

Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

 

 

Referat arbejdsmøde KOU  

Tirsdag d. 30. januar 2024 online 

Deltagere: Ole Alex Pedersen, Lotte E. Elming, Inger-Marie Antonsen (ref.) 

Pkt.1 
Aspirant 
manglende 
Modul 

Diskuteret muligheder på kommende KI og IGU uddannelser. 
Der vurderes både på økonomi og kvalitet. 

1. Kommende KI. Modulet ligger i juni, usikkert om der bliver nok til-
slutning til at det bliver gennemført. 

2. IGU Kreds 5. Fordelt over to dage i februar og marts, med samme 
undervisere som på HAK uddannelsen. De bruger sidste nye viden 
uanset hvem de underviser, dyr løsning i kørsel. OK, hvis aspirant 
selv betaler den ene kørsel. Uddannelsen er i gang. 

3. IGU Kreds 1, hvis der gennemføres en i år. 
Vi tilbyder aspiranten at vælge mellem ovenstående tre muligheder. 
  

Pkt. 2 
Planlægge 
eksamen 

Censorer er Janna Juhler og Heidi Rømer. 
Der er bestilt jakker og veste samt ID-kort hos sekretariatet. 
Ole følger op på konsulenttøj til aspirant, der mangler at bestille. 
Navne til diplomer sender Inger-Marie til Lotte. 
Inger-Marie fordeler opgaver imellem censorer og laver en eksamens-
plan. 
Inger-Marie efterspørger videoklip hos censorer. 
Ole sørger for forplejning på kroen. 
 

Pkt. 3 
Budget 

Vores indsendte budget for 2024 er beskåret med 15.000 kr. som følge af 
ny budget metode. I 2025 mangler der betydeligt mere. Vi skal forberede 
os på at ansøge om ekstrabevilling og den skal være skarp.  Indtil videre 
har vi meldt ud til kredsene, at de har samme beløb til efteruddannelse 
som hidtil. Vi kommer til at se på evt. ændring af orientering i forhold til, 
hvordan beløbene bliver brugt og i forhold til kredse med få konsulenter. 
Vi arbejder foreløbig efter to dages årsmøde i 2024.  Ole genbesøger 
budgettallene. 
Forplejnings priser på Fjeldsted Skov er eksklusive drikkevarer.  
Vi skal opfordre til samkørsel – især fra Sjælland på grund af broprisen. 
Spændende om pjecen med QR kode til frivillig betaling giver noget.  
Vi kan overveje, om der skal indføres delvis betaling for brug af konsu-
lenttjenesten for ikke DcH medlemmer. 
 

Pkt. 4 
Regnskab 
KOU 2023 

Tallene i klubmodul ser ud som om, der mangler noget.   
Vi tager imod Anitas tilbud om at medvirke ved et møde med os. 
Anita arbejder for DcH tirsdage. Hun svarer på mail og telefonbeskeder.  
 

 


